
Vážená paní Sládková, 
děkuji za milý mail i za stabilní krásnou spolupráci. 
 
Dvacetiletou kariéru ve Vetropacku jsem opravdu při svém nástupu neplánovala. Naštěstí jak 
procházela společnost změnami, museli jsme se stále učit novým přístupům a i moje pozice 
se vyvíjela a měnila v čase. 
Jsem velmi ráda, že vydržela spolupráce s vámi všemi z 4JAN celých dvacet let. Jak sama 
zmiňujete, je to zcela neobvyklé, ale rozhodně byly z naší strany velmi dobré důvody, proč 
neměnit. Podařilo se vám zjistit, co vlastně požadujeme a kam chceme směřovat, a to váš 
tým vždy dokázal formulovat správným způsobem.  
Souhlasím s vámi, že sklářství je velmi zajímavý obor a dá se v něm najít mnoho pozitivních 
motivů. Zároveň je Vetropack společnost s vysokou mírou firemní kultury.   
 
Po dobu naší spolupráce jsme se mohli vždy spolehnout, že společné projekty budou 
zpracovány s vysokou profesionalitou a kvalitou, bez ohledu na to, zda se jednalo o 
komplexní akce nebo drobnosti. Pokaždé se vám podařilo splnit požadovaný termín. A jsem 
si dobře vědoma, že z naší strany se podklady dodávaly mnohdy skutečně za pět minut 
dvanáct a požadavky byly vždy náročné. Takových partnerů je třeba si vážit. 
Osobně mne velmi těší, že se postupně navázaly přátelské vztahy. Moje kolegyně dnes 
pracují na komunikačních tématech s radostí, s vědomím, že ve vás mají potřebnou oporu a 
vlastně i silnou motivaci k vlastnímu odbornému rozvoji.  
Za mne bych to shrnula stručně: „Jen tak dál a ještě jednou dík.“ 
 
Přeji všem hodně zdraví, energie a dobrých nápadů v roce 2023. 
 
S pozdravem 
 
Dana Švejcarová 
Marketing and Sales Director 
 


